
 
 

Bestyrelsesmøde d. 15.08.2024 

Deltager: Deltager: Claus Munch  Andersen (CMA), Henning Schmidt (HS), Lasse 

Qvist (LQ), Tommy Berg Jensen (TPJ),  Søren Hornbak (SH), Peter Dollerup (PD),  

Tom Toft (TT), Henning Christensen (HC), Gunnar Mejer Andersen (GMA) 
 

Pkt. 1. Referat gennemgået & underskrevet. 

 
Pkt. 2. Facebook. 
Facebook diskuteret – vi vil komme med opfordring til medlemmer af gruppen til 
selv at komme med opslag - eksempelvis billeder fra ferien eller billeder fra fjorden. 

 
Pkt.  3. Kolding Lystbådehavn. Der har har ikke været bestyrelsesmøde siden vores 

sidste bestyrelsesmøde – så intet nyt fra den front. 

 
Pkt. 4. Økonomi. 
SH gennemgik regnskabet til dato og trods de store omkostninger til reparation af 

broen i Paradisbugten, som til dato er løbet op i over kr. 100.000,-  der mangler stadig 

enkelte bilag – så er der nogen der ligger inde med nogle -  så gerne hurtig 

indlevering. Men trods denne store omkostning er der PT. kun et underskud på ca. kr. 

25.000,- 
Opkrævning på reklamer til de 3 skolebåde er sendt ud og det beløber sig til ca. kr. 

16.000,-. Når de er i hus kan vi hvis kun sige at regnskabet ser pænt ud trods alt. 

 
Pkt. 5. Dansk Sejlunion. 
Vi betaler i dag 18 % til dem i kontingent, ca. kr. 130,- pr. medlem – faktisk et stort 
beløb i vores regnskab - får vi nok for disse penge. Vi beslutter at få samlet de 

spørgsmål vi har til vores medlemskab og få arrangeret et møde med dem.  

 
Pkt. 6. Sejlerskole/skolebådene. 
Lars Kirkebæk har trukket sig som instruktør grundet sygdom i familien – tak for 

indsatsen. TT tager over. 
3 kursister har trukket sig. Vi skal havde styr på hvor mange der skal aflægge prøve 

for at få beviset, så planlægning af dato og at finde en sensor. 
Den ene motor er blevet repareret, beløbet kendes ikke endnu. 
Det gule lyn har været ude at sejle 3 gange, så der er plads til at flere kan prøve en tur 

i den. Sponsor aftale er lavet for alle 3 både. 
 



Pkt. 7. 
Paradisbugten. 
Der er problemer med pumpen til toilettet. Ordning med en pøs så man selv skal 

skylle fungere. Området er pænt vedligeholdt. 
Stolper/rør ud til brohovedet skal skiftes. Der indhentes priser, et overslag siger ca. 

kr. 30.000,-. Vi forventer selv at udfører arbejdet her i efteråret. 
 
Pkt. 8. Gennemgang aktiviteter/tovholder. 
Sejl & Grill PD,  pt. kun 5 deltager men vi gennemfører det. 
Sjov med vand SH - han har tilsagn om hjælp fra Irene/Ove/Frank og der forventes at 

forældrene også giver en hånd med. 
Strib tur PD. 
Fænø Rundt Kim Fredslund. 
Bronedtagning PD. 
Standerstrygning HS. 
Sikkerheds kursus i Vorbasse PD/CMA – Mogens som ambassadør spørges om han 

vil hjælpe til. 
Fællesspisning 25/10 Kim Fredslund + TBJ man vil prøve med en luksusudgave. 
Fællesspisning 23/11 GMA. 
Onsdags træf opstart 16/10 Jørn Wegener Larsen. 
Bankospil HS+PD+CMA. 
Nytårs taffel TBJ 
Førstehjælp TBJ 
Generalforsamling - der tages kontakt til Jørn Wegner Larsen om han vil være 
dirigent. 
Generalforsamling - HS vil gerne have besked fra dem der er på valg om de opstiller 

igen. 

 
Pkt. 9. Vedtægter. 
Vi gennemgik igen oplæg til nye vedtægter og fik lagt de input ind der var kommet.  
Nu er den hvis ved at være der. 

 
Pkt. 10. Eventuelt. 
Vi skal i gang med at finde at finde instruktører til skolebådene til sommeren 2025 

allerede nu. 
Næste bestyrelsesmøde 19.09.2024 kl. 19.00 

 

 

 


